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 Mestni svet 

    

 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  

 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 

 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si 

  

 

 

Številka:    900-17/2023-15-401102 

Datum:      29. 11. 2023 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

9. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 29. 11. 2023 ob 16.00 v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. 

Branko Grims, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, 

Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, 

Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, 

mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Opravičeno odsotni: Mateja Koprivec – vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Zora Černe – sodelavka iz Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Brane Šimenc – vodja Urada za projekte, Tomaž Lanišek – vodja Urada 

za razvoj in pametno skupnost, Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne 

zadeve in civilno zaščito ter reševanje, Neva Vehovec Iličić – vodja Oddelka za mestni svet in krajevne skupnosti, 

Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti.  

 

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic – Gorenjski glas.  

 

Uvodoma je potekala minuta molka v spomin Francu Hvastiju, častnemu občanu Mestne občine Kranj. Prispevek 

Franca Hvastija je za popularizacijo vrhunskega kolesarstva v Sloveniji neprecenljiv. S svojo vztrajnostjo in 

organizacijskimi sposobnostmi je Kranj postavil v središče kolesarskega dogajanja ne le v Sloveniji, temveč tudi v 

nekdanji Jugoslaviji in širše. Njegova predanost je omogočila lažji začetek mlajšim kolesarjem na njihovi 

profesionalni poti v svetu. S svojim nepopustljivim delom je postavil kolesarstvo na višjo raven in mu zagotovil 

zasluženo pozornost javnosti. Njegov doprinos in vrhunski rezultati, ki jih je Franc Hvasti dosegel  

- kot tekmovalec in trenersko pedagoški delavec, vselej pripravljen svoje bogato znanje in izkušnje 
posredovati bodočim strokovnim delavcem v športu,  

- kot nepopustljiv zagovornik multidisciplinarnega pristopa pri oblikovanju tekmovalca in njegove 
osebnosti in  
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- še zlasti zaradi polstoletnega motivacijskega prispevka za razvoj in popularizacijo vrhunskega in 
ljubiteljskega kolesarstva pri nas, 

mu je Mestna občina Kranj leta 2021 podelila naziv častnega občana mesta Kranja. Njegov prispevek presega vsa 

priznanja. Ostal bo v našem spominu kot svetel zgled, kako ena oseba lahko spremeni športno skupnost in pusti 

neizbrisen pečat. Mestna občina Kranj svojcem izreka iskreno sožalje.  

 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 30 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 

svet sklepčen.  

 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 8. seje MS, seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 8. seji dne 27. 10. 2023 

in ni imel pripomb nanj. Na predlog Odloka o proračunu MOK za leto 2024 so bili po elektronski pošti posredovani 

štirje amandmaji. Na mizo so bili dani tudi amandmaji k 5. točki dnevnega reda – Odlok o posebni rabi javnih 

površin v Mestni občini Kranj, amandma k 10. točki dnevnega reda – Sklep o lokacijski preveritvi za del EUP KR 

PL 37 – parkirni normativ in odmiki ter odgovore na vprašanja Komisije za finance v zvezi s 13. točko Akcijski načrt 

Zelene sheme slovenskega turizma 2023 - 2026 za  Mestno občino Kranj. 

 

Na mizo je bilo posredovano gradivo za točko Kadrovske zadeve –Imenovanje nadomestnega predstavnika v Svet 

OŠ Staneta Žagarja Kranj in Imenovanje predstavnikov v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

Na dnevni red se kot 2B. točka uvrsti  Imenovanje nadomestnega predstavnika v Svet OŠ Staneta Žagarja Kranj in 

kot 2C. točka uvrsti Imenovanje predstavnikov v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov. 

 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v 

kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 7. točke: Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne –osnutek, po skrajšanem postopku. 

 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Vlasta Sagadin, mag. Igor Velov, Janez Černe, Sandra Gazinkovski, Zoran 

Stevanović in Matjaž Rakovec.  

 

Po končani razpravi  dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 8. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Kadrovske zadeve 

3. Premoženjske zadeve  
4. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 - predlog 
5. Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj – predlog 

6. Odlok o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj – 

predlog 

7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne – 
osnutek – predlog za skrajšani postopek 

8. Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka 
9. Predlog Operativnega programa varstva okolja Mestne občine Kranj 2023/35/50 

10. Sklep o lokacijski preveritvi za del EUP KR PL 37 – parkirni normativ in odmiki 
11. Sklep o lokacijski preveritvi za EUP KR PL 37 – strehe 
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12. Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cene prevoznih storitev -predlog 
13. Akcijski načrt Zelene sheme slovenskega turizma 2023 - 2026 za  Mestno občino Kranj 
14. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 30 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 8. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

V razpravi je svetnik Jure Šprajc podal pripombo, naj se v zapisniku pravilno navede razpravljavca Jureta Šprajca 
in Jureta Bohinca. 
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 
 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 8. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 25. 10. 2023 s pripombo, podano v razpravi 

ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA). 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

A. Imenovanje predstavnikov v Svet javnega zavoda Zavod za šport Kranj 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

V Svet javnega zavoda Zavod za šport Kranj se kot predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, imenujejo:  

1. Davor Brezar 

2. Dr. Neven Polajnar 

3. Sandi Ržen 

4. Dr. Andreja Valič Zver 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.  

 

Sprejeto z večino glasov (31 PRISOTNIH: 30 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

B. Imenovanje nadomestnega predstavnika v Svet OŠ Staneta Žagarja Kranj 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja 

 

SKLEPA:  
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1. Mestni svet Mestne občine Kranj se seznani z odstopno izjavo Ane Černe kot predstavnice ustanovitelja, iz 

Sveta zavoda OŠ Staneta Žagarja Kranj.  

2. V Svet zavoda OŠ Staneta Žagarja Kranj se kot nadomestnega predstavnika ustanovitelja imenuje Selman 

Čorovič. 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj in velja do izteka mandata dosedanji 

sestavi Sveta zavoda OŠ Staneta Žagarja Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA). 

 

 

C. Imenovanje predstavnikov v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov  

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Za predstavnika javnosti v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov se imenujeta: 

1. Maksimiljan Sagadin 

2. Aleš Trilar 

Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA). 

 

 

 

3. PREMOŽENJSKE ZADEVE  

 

A. Prerazporeditev sredstev na NRP Prizidek telovadnice na OŠ Staneta Žagarja 

 

Uvodno poročilo je podal Brane Šimenc, vodja Urada za projekte.  

 

Stališče komisije: 

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila predlagano prerazporeditvijo sredstev na NRP 
Prizidek telovadnice na OŠ Staneta Žagarja in se z njo strinja. 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: mag. Igor Velov, Brane Šimenc in Sandra Gazinkovski, je dal predsedujoči 

v potrditev naslednji  

 

SKLEP: 

 

Iz NRP 40621085 Komunalna infrastruktura Rupa-Partizanska, PP 231007 Oskrba z vodo – investicije in invest. 

transfer, konto 420401 Novogradnje se prerazporedi sredstva v višini 10.000 EUR;  

iz NRP 40621085 Komunalna infrastruktura Rupa-Partizanska, PP231101 Taksa za obremenjevanje vode, konto 

420401 Novogradnje se prerazporedi sredstva v višini 17.000 EUR;  

Iz NRP 40719004 Dom upokojencev, PP 151006 Dom upokojencev, konto 420804 Načrti in druga projektna 

dokumentacija se prerazporedi sredstva v višini 100.000 EUR;  



5 

 

Iz NRP 40721012 Dozidava OŠ Helene Puhar Kranj, PP 111001 investicije in invest. transfer - izobraževanje, konto 

420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave se prerazporedi sredstva v višini 30.000 EUR  

na NRP 40700044 Prizidek telovadnice na OŠ Staneta Žagarja, PP 111001 Investicije in invest. transfer – 

izobraževanje, konto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšav, v skupni višini 157.000 EUR. 

 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA). 

 

 

B. Prerazporeditev proračunskih sredstev 2023 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

Stališče komisije: 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano prerazporeditvijo sredstev na PP 
220203 Materialni stroški – cestna dejavnost in se z njo strinja. 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: Zoran Stevanović, mag. Igor Velov in Marko Čehovin, je dal predsedujoči 

v potrditev naslednji  

 

SKLEP: 

 

iz NRP 40721013 Novogradnja vrtca Sonček, PP 121001 Investicije in invest. transfer - vrtci, konta 420804 Načrti 

in druga projektna dokumentacija, v višini 85.000 EUR in konta 420899 Načrti in druga projektna dokumentacija, 

v višini 4.000 EUR, skupaj v višini 89.000 EUR;  

iz NRP 40721017 Rekonstrukcija in dozidava objekta »OŠ in vrtec France Prešeren-PŠ Kokrica, PP 111001 

Investicije in invest. transfer – izobraževanje, konta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 

10.000 EUR;  

iz NRP 40619001 Rekonstrukcija ceste Breg Mavčiče, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinskih cest, 

konta 420600 Nakup zemljišč, v višini 101.000 EUR;  

na PP 220203 Materialni stroški – Cestna dejavnost, konto 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov, v višini 

200.000 EUR. 

 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA). 

 

 

 

4. ODLOK O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2024 – PREDLOG 

 

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega Odloka o proračunu 
Mestne občine Kranj za leto 2024 – predlog. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 – predlog. 
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Komisija za kulturo in šport:  

Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za l. 2024 – predlog.  
 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 - predlog. 
 

Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo:  
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z vsebino predlaganega Odloka o proračunu 
Mestne občine Kranj za leto 2024 – predlog, in nanj nima pripomb. 
 

V razpravi so sodelovali: Vlasta Sagadin, mag. Maj Fritz, Bojan Homan, Irena Dolenc, Zoran Stevanović in župan 

Matjaž Rakovec.  

 

Po zaključeni razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje  

 

SKLEPE:  

 

I.  

1. Sprejme se prvi predlagani amandma na predlog Odloka o proračunu Mestne občine za leto 2024.  

 

Sprejeto soglasno (32 PRISOTNIH: 32 ZA). 

 

2. Sprejme se drugi predlagani amandma na predlog Odloka o proračunu Mestne občine za leto 2024.  

 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA). 

 

3. Sprejme se tretji predlagani amandma na predlog Odloka o proračunu Mestne občine za leto 2024.  

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

4. Sprejme se četrti predlagani amandma na predlog Odloka o proračunu Mestne občine za leto 2024.  

 

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA). 

 

II.  

1. Sprejme se Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 z obrazložitvami – predlog in sprejetimi 

amandmaji. 

2. Sprejme se načrt razvojnih programov za obdobje od I. 2024 do I. 2027 – predlog. 

3. Sprejme se kadrovski načrt za I. 2024 – predlog. 

4. Sprejme se načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj v I. 2024 - 

predlog. 

5. Sprejme se letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za I. 2024 - predlog. 

6. Sprejme se načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v I. 2024 - predlog. 

7. Sprejme se finančni načrt stanovanjskega sklada za I. 2024 z obrazložitvijo - predlog. 

8. Sprejme se razdelilnik sredstev krajevnim skupnostim po Odloku o kriterijih in merilih za financiranje krajevnih 

skupnosti v Mestni občini Kranj za proračunsko leto 2024. 

9. Sredstva za delovanje svetniških skupin za I. 2024 se določijo v skupni višini 78.368 eur oziroma 197,898 EUR 

/svetnik/mesec. 

10. Za financiranje političnih strank se v I. 2024 nameni 85.000,00 eur. 

 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  
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5. ODLOK O POSEBNI RABI JAVNIH POVRŠIN V MESTNI OBČINI KRANJ – PREDLOG 

 

Uvodno poročilo je podala Zora Černe iz Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij: 

 

Statutarno pravna komisija:  
- Statutarno pravna komisija še enkrat podaja pripombo, da predlagatelj upošteva pripombi, in sicer v 1. 

točki 2. člena se črta beseda »praviloma«, ter v  4. točki 2. člena se črta beseda »pouličnih«, ter se na 
koncu doda besedilo »ki nastopajo na ulici«, 

- v  14. členu  se črta besedna zveza »po prostem preudarku«, 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila z Odlokom o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj – predlog 

V razpravi so sodelovali: Jure Šprajc, Vlasta Sagadin, Janez Černe in dr. Andreja Valič Zver.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednje  

 

SKLEPE:  

 

1. Sprejme se predlagani amandma k 9. členu predloga Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini 

Kranj in sprememba risb št. 1.1, 1.2 in 1.3, ki so sestavni del predlaganega odloka. 

 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA).  

 

2. Sprejme se predlagani amandma k četrti točki 2. člena predloga Odloka o posebni rabi javnih površin v 

Mestni občini Kranj.  

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  

 

3. Sprejme se predlagani amandma k prvemu odstavku 14. člena predloga Odloka o posebni rabi javnih površin 

v Mestni občini Kranj. 

 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

4. Sprejme se Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj s sprejetimi amandmaji.  

 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

 

6. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O ENKRATNEM DENARNEM PRISPEVKU ZA NOVOROJENCE V MESTNI 

OBČINI KRANJ – PREDLOG 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
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Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega Odloka o spremembah 
Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v MO Kranj  - predlog in se z njo strinjajo. 

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v 
Mestni občini Kranj – predlog. 
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj.  

 

Sprejeto z večino glasov (32 PRISOTNIH: 31 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

 

7. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA LEKARNIŠKEGA ZAVODA 

GORENJSKE LEKARNE – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega 
zavoda Gorenjske lekarne – osnutek – predlog za skrajšani postopek. 
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 

Gorenjske lekarne.  

 

Sprejeto z večino glasov (32 PRISOTNIH: 31 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne se 

sprejme po skrajšanem postopku.  

3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 

Gorenjske lekarne.  

 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 3 NISO GLASOVALI).  
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8. SKLEP O UPORABI MANJŠE NOTRANJE IGRALNE POVRŠINE NA OTROKA 

 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Sklepom o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka. Komisija meni, da je 
potrebno sklep sprejeti največ do leta 2026. V tem času se ustanoviteljica zaveže, da bo čimprej našla rešitev za 
ureditev problematike v 9ih enotah Kranjskih vrtcev. 
 

Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: Janez Černe, Nada Bogataj Kržan, Jure Bohinec in Sandra Gazinkovski, je 

dal predsedujoči v  potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka.  

 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 25 ZA, 3 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

 

9. PREDLOG OPERATIVNEGA PROGRAMA VARSTVA OKOLJA MESTNE OBČINE KRANJ 2023/35/50 

 

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega Predloga 
Operativnega programa varstva okolja MO Kranj 2023/35/50. 
 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s Predlogom Operativnega programa varstva okolja Mestne občine Kranj 2023/35/50. 

Po krajši razpravi, v kateri sta sodelovala: Bojan Homan in Irena Dolenc, je dal predsedujoči v  potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se seznani z Operativnim programom varstva okolja Mestne občine Kranj 

2023/35/50. 

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

 

 

 

 

 

 



10 

 

10. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA DEL EUP KR PL 37 – PARKIRNI NORMATIV IN ODMIKI 

 

Uvodno poročilo sta podali Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora in Vera Rutar iz Regijske razvojne 

družbe Domžale. 

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu, ob upoštevanju da so 
podana vsa potrebna pozitivna mnenja.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi za del EUP KR PL 37 – parkirni normativ in odmiki. Člani 

komisije predlagajo, da se zahtevan normativ glede parkirnih mest poveča na 1,75 PM/stanovanje. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednja  

 

SKLEPA:  

 

1. Sprejme se predlagani amandma k 3. členu predloga Sklepa o lokacijski preveritvi z id. št. 3385, za enoto 

urejanja prostora KR PL 37 II del.  

 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 

 

2. Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora KR PL 37 II 

del, na zemljišču s parc. št. 346/1, 346/9, 346/14, 346/16 del, 346/19 del, vse k.o. Čirče (2123) s sprejetim 

amandmajem. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

 

11. SKLEP O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA EUP KR PL 37 – STREHE 

 

Uvodno poročilo je podala Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora.  

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu, ob upoštevanju da so 
podana vsa potrebna pozitivna mnenja.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s Sklepom o lokacijski preveritvi za EUP KR PL 37 – strehe. 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora KR PL 37 III del, 

na zemljišču s parc. št. 346/1, 346/10, 346/11, 346/14, 346/16, 346/19, 346/20, 346/8, 346/9, 347/6, 348/9, 

504/2, vse k.o. Čirče (2123). 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 23 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA).  
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12. SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O DOLOČITVI CENE PREVOZNIH STORITEV - PREDLOG 

 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

Stališče komisije: 

 

Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cene prevoznih storitev.  

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  

 

 

 

13. AKCIJSKI NAČRT ZELENE SHEME SLOVENSKEGA TURIZMA 2023 - 2026 ZA  MESTNO OBČINO KRANJ 

 

Uvodno poročilo sta podala Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet in Klemen 

Malovrh, direktor Zavoda za turizem in kulturo Kranj.  

 

Stališča komisij: 

 

Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so točko obravnavali in postavili naslednja vprašanja:  

Kolikšni so bili stroški, ki so nastali v zvezi s pridobitvijo krovne znamke Slovenia Green?  

Kolikšni stroški so nastali z vstopom MO Kranj v Zeleno shemo slovenskega turizma? Koliko to stane občino oz. 

Zavod za turizem in kulturo Kranj? 

Ali se je Zavod za turizem in kulturo Kranj prijavil na kakšen razpis in je bil na tem razpisu uspešen zaradi 

platinastega znaka? 

Kakšna je dobrobit tega članstva oz. kakšen je izkupiček participacije?  

 
Na vprašanja Komisije za finance in premoženjska vprašanja je bil dan na mizo pisni odgovor.  
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo:  
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z  Akcijskim načrtom Zelene sheme slovenskega 
turizma 2023 – 2026 za Mestno občino Kranj.  

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Vlasta Sagadin, Klemen Malovrh, Bojan Homan, Nina Šmid, Saša Kristan, 

dr. Andreja Valič Zver, Sonja Mašić in župan Matjaž Rakovec. 

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj potrjuje Akcijski načrt Zelene sheme slovenskega turizma 2023 – 2026 za 

Mestno občino Kranj. 

 

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 
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14. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

 

1. Saša Kristan:  

- Zahvalila se je dvema uslužbencema občinske uprave, in sicer gospe Nataši Lotrič in gospodu Slavku Saviču, ki 

sta se odzvala na njen problem, takoj ustrezno in hitro ukrepala. 

 

- Pri pregledu odgovorov na vprašanja na osmi seji mestnega sveta, za kaj se nameni omrežnina, ki jo uporabniki 

plačajo mesečno na položnici. Odgovor je bil zelo kratek in pavšalen. Omrežnina bi se morala porabiti izključno 

za obnovo omrežja in kot izvoljena svetnica želi izvedeti za zadnji dve leti, koliko od omrežnine je bilo vrnjeno 

nazaj v obnovo omrežja? Kot primer lahko navede katastrofalno omrežje v Stražišču. Omrežnina ni namenjena 

za novogradnjo, po domače bi lahko rekli temu tudi amortizacija. V odgovoru so napisali tudi, da se z omrežnino 

financira in vzdržuje pokopališko in pogrebno dejavnost. Predvideva, da je ta odgovor pripravil ali vsaj pogledal 

gospod Čehovin, da pokopališka in pogrebna dejavnost nima nobene zveze z omrežnino, ampak za to obstaja 

najemna pogodba.  

 

- V zadnjem času so se v medijih pojavili razni prispevki, novice, da je občina Naklo izstopila iz Komunale Kranj. 

Zdi se ji, da je odhod občine Naklo na nek način alarmanten, zato jo zanima, ali delo direktorja Komunale je 

ustrezno ali ni, če občine kar ena za drugo odhajajo? Postavlja se vprašanje, kdo bo plačeval več? Če pogledajo v 

Mestni občini Kranj obstaja naselje, ki je v letu 2023 še vedno brez vode, to je naselje za Zabukovje. Meni, da je 

to res sramota.  

 

- V Gorenjskem glasu je bilo objavljeno:  Komunala Kranj pred velikimi projekti. Direktor Matjaž Berčon je 

21. oktobra nastopil svoj drugi mandat. Vemo, da je bil eno leto pred iztekom mandata objavljen razpis, na 

katerega se je prijavil, zdaj lepo naprej dela. Piše tudi, da je izjavil, da podpira morebitno partnerstvo z avstrijsko 

družbo Saubermacher. Upa, da se zavedajo vsi tukaj, občinska uprava to sigurno dobro ve z županom na čelu, kaj 

to pomeni verjetno. Ne ve pa, koliko bo to dobro za občane, ki bomo to plačevali.  

 

- Odgovor na vprašanje, da obstaja na pročelju stavbe nasproti Kovačnice na stavbi Evrope, da obstaja že drog za 

zastave in da bi bilo prav, da se tja izobesi slovenska zastava. Odgovor je bil: "Ker je predmet svetniškega 

vprašanja drog na pročelju stavbe Evropa nasproti Kovačnice, bi bilo smiselno, da zastavo izobesi lastnik v 

oklepaju, solastnik objekta, kar mu lahko predlagamo." Zanima jo, ali so pri pripravi tega odgovora sploh preverili 

lastništvo stavbe, ker ta stavba naj bi bila občinska. Meni, da je ta odgovor tudi zelo pavšalen.   

 

- Kolegica Nina Šmid je na prejšnji seji izpostavila problem prometa skozi Prešernovo ulico. Odgovor je bil dan, 

sicer spet pavšalen. Meni, da se premalo naredi za varnost pešcev v mestnem jedru. Če so se odločili, da bo mesto 

zaprto, naj bo zaprto za vse, v nasprotnem pa naj se ponovno odpre za vse. Meni, da tistih par metrov, ki jih je 

tam skozi Prešernovo ulico, gredo lahko kolesarji in vozniki skirojev peš poleg vozila.  

 

- Vprašala je redarstvo, kakšna je bila statistika v letu 2022 in koliko kazni prekoračitev hitrosti in za koliko? 

Sprašuje zaradi nedavno postavljenega radarja v Stražišču in jo zanima, koliko radarjev imajo in koliko jih bomo 

še postavili ter seveda, koliko je bilo izdanih kazni na podlagi tega.  

 

- Na spletni strani Mestne občine Kranj obstaja podstran javna naročila, seznam javnih naročil Mestne občine 

Kranj, ki mora biti objavljeno skladno z določili drugega odstavka 21. člena zakona o javnem naročanju. Zadnje 

objavljeno je bilo poročilo za leto  2020. Zanima jo, zakaj manjkata poročili za leto 2021 in leto 2022?  

 

- Vprašala je, kaj se dogaja s projektom pametna kartica, ker s strani župana je bila dana obljuba, da bo to 

realizirano.  

 

- Vprašala je, katere medije financira občina in v kolikšnem znesku in na kateri postavki v proračunu se to lahko 

vidi. V zadnjem mandatu je zasledila, da se veliko govori o naši občini na Radiu 1 in medijih, ki so blizu Martinu 

Odlazku. Kdo podpisuje te pogodbe, ali je to župan ali direktor občinske uprave?  
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- S strani občinske uprave je bila dana tudi informacija, da se bo Savski most konec meseca odprl za pešce in 

kolesarje. Glede na to, da se sanacija podaljšuje do konca maja leta 2024, jo zanima, ali je bil z izvajalcem sklenjen 

kakšen aneks, za kaj in za kakšen znesek ter, kakšen bo končen znesek obnove mostu?  

 

- Odgovor na vprašanje predsednika Krajevne skupnosti Stražišče na zadnji seji, glede te slabe ceste dol Gorenja 

Sava in tako naprej, je bil: "opravljen bo ogled in v okviru možnosti bo opravljeno krpanje udarnih jam in 

popravljene bankine." Naprej nadaljujejo še: "da je železniški podvoz proti obvoznici ni zgrajen v skladu s 

sedanjimi standardi in ker nad njim poteka železnica, bo podhod preurejen po novih tehničnih standardih v 

sklopu projekta drugega tira proti Jesenicam.« Celo leto se je sanirala železniška proga in če bi bila občinska 

uprava malo bolj zainteresirana in agilna za rešitev te težave, bi se o tem danes ne bi pogovarjali, ker takrat je 

bilo možno še kaj narediti.  

 

- V medijih je zasledila, da župan veliko potuje okrog, zato jo zanimajo potovanja župana, destinacije in stroški, 

ki so nastali ob tem in, kdo je potoval skupaj z njim.  

 

2. Irena Dolenc:  

- Zanima jo, kdaj bo luč sveta ugledal odlok Mestne občine Kranj, ki v Kranju ureja plakatiranje? Prvič se je oglasila 

pred več kot štirimi leti. Odgovor občinske uprave je bil, da je odlok v pripravi. Ob sprejetju odloka v občini 

Radovljica še v prejšnjem mandatu, več kot eno leto pred zaključkom mandata, je ponudila možnost, da občinska 

uprava pregleda radovljiški odlok, ki to zelo dobro ureja in uporabi že ponujene rešitve. Ponovno se je na temo 

plakatiranja oglasila v začetku tega leta, zopet se oglaša, ker se non stop postavljajo novi in novi panoji, da sta že 

dva v vrsto. To pomeni dejansko isti reklamator zakupi več panojev in na koncu kupci plačajo višjo ceno.  Vse to 

plakatiranje plačajo kupci. Povsod so reklame, na družabnih omrežjih, zdaj še svinjajo našo lepo krajino. Daje v 

razmislek, da se ukrepa in ustavi to smetenje.  

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da je za plakatiranje pristojnih kar 

nekaj inšpekcijskih služb in je pristojnost razpršena. Inšpekcijska služba, prisojna za kmetijska zemljišča, se je 

odločila, da gredo do konca, da bodo odstranili določena plakatna mesta. V obstoječem OPN je manjša luknja, 

vzporedno pa je v pripravi tudi nov odlok o oglaševanju, ki bo to pokril, tako da ne bo več nobenih izgovorov, da 

se to ne bo mogel tudi s strani našega inšpektorata inšpicirati.  

 

3. Sonja Mašić: 

- Glede ambulante za diabetike v Kranju je dobila občutek, da so zaposleni v paniki in govorijo o tem, da se morajo 

do novega leta izseliti. V interesu je, da bi ta ambulanta ostala v Kranju, kar  je zelo koristno za starostnike in 

številke osebe, ki imajo pridružene bolezni in  težko pridejo do ambulante na Golniku. Prosi za informacijo, kaj se 

dogaja s to ambulanto in kakšne so možnosti rešitve te zagate?  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da se vsi skupaj trudijo dobiti prostore. Trenutno imamo najbližjo lokacijo  

tamle v prostorih Zavarovalnice Triglav. Bolniki so kranjski, zato se on in Tanja Hrovat trudita rešiti zadevo. Seveda 

skrajen primer je, da se bodo bolniki morali voziti na Golnik. Gre se za celo Gorenjsko, ne govorimo samo o 

Kranjčanih in Kranjčankah, ampak je ta cifra za celo Gorenjsko in delež Kranjčanov je pod 50 %.  

 

4. Mag. Branko Grims:  

- Prosil je za kratko nedvoumno pojasnilo, kaj bo zdaj s severno obvoznico? 

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je severna obvoznica od leta 2004 umeščena v prostor. Ideja, ki je prišla 

leta 2014 pisno in so se začeli zbirati predlogi za spremembe in dopolnitve OPN-ja s strani krajevne skupnosti in 

posameznikov na Primskovem, da se premakne severneje, to je bilo uvedeno v predloge. Glede na to, da ni 

soglasij s strani soglasodajalcev, bo pač trasa ostala taka kakršna je. To se pravi, da trasa ostaja taka, kakršna je.  

 

5. Mag. Igor Velov:  

- Gre za prometno situacijo železniškega podvoza na Gorenji Savi. Se pravi, gre se v podvoz, potem naravnost za 

Besnico, levo nazaj ostro gor za Stražišče. S te strani je lepo označeno, da je problem z višino pri mostu, 

pravočasno da kamioni to opazijo. Z nasprotne smeri, Stražišča oz. Besnice, se opazi omejitev višine praktično en 
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meter pred uvozom v podvoz, kjer je kamion že prepozen in potem mora zmanevrirati nazaj, da se preusmeri 

drugam. Predlagal je, da se znak prestavi višje gor v križišče ali pa postavi nov v križišču.  

 

6. Janez Černe:  

- Predlagal je spremembo Pravilnika o merilih za izplačilo sejnin članov mestnega sveta in njegovih delovnih teles, 

plačil članov drugih občinskih organov in organov svetov krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj in sicer naj se 

v drugem členu doda tretja točka, da se je plačilo sejnin oziroma plačilo po tem pravilniku opravi, če je svetnik 

oziroma izvoljeni član prisoten na vsaj 70 odstotkih glasovanj na sami seji. 

 

Mag. Branko Grims je povedal, da ne bo nesporazuma, ni on ničesar podpisal.  

 

Seja je bila  zaključena ob 19.17. 

 

 

Zapisala:  

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 

 

 

 


